
Voorzitter,

Ter bespreking ligt de begroting voor 2024 op tafel. Een begroting waar het 
coalitieprogramma “met trots vooruit” prima financieel in is verwerkt.
Een begroting voorzitter, die sluit met een klein positief saldo. Een begroting 
waarin echter wel een OZB-verhoging is verwerkt. Maar gelukkig een 
substantieel mindere stijging dan het inflatiepercentage en minder dan de ons 
omringende gemeenten hebben gehanteerd.
Voorzitter, complimenten dus aan het college dat het in deze financieel 
moeilijke tijden toch een positief sluitende begroting heeft weten te 
produceren. 

De BBH wil ook onze inwoners complimenteren voor het steeds beter scheiden 
van huishoudelijk afval sinds de invoering van het nieuwe afvalbeleid. Naast 
bijna een halvering van het restafval, zien we ook een afname van het totale 
afval met meer dan 10%. Des te oneerlijker voelt het dat de afvalstoffenheffing 
toch stijgt voor onze inwoners vanwege de hogere kosten van de 
afvalverwerking en afvalinzameling.

Aankomend jaar is het eindelijk zover, de Omgevingswet treedt per 1 januari 
2024 in werking. Hillegom was de eerste gemeente in Nederland met een eigen
omgevingsvisie. De BBH wil dan ook de complimenten meegeven aan alle 
ambtenaren die hier keihard aan gewerkt hebben en ons tijdens dit proces 
uitstekend op de hoogte hebben gehouden van de vorderingen. 

Voorzitter, de BBH is verheugd dat het groenbeleidsplan op schema ligt. 
Cyclische vervanging van bomen krijgen de komende periode prioriteit en het 
groen in de wijken gaat verder aangepakt worden. Wij horen veel positieve 
geluiden over het nieuwe speeltuinenbeleid. Ook hier gaat de vergroening 
verder. Waar in het verleden de speeltuinen vaak een grote tegelvlakte waren 
met wat klimrekken, waar het ’s zomers vaak te heet was om op te spelen, zien 
we nu dat deze groen worden ingericht met uitdagende speeltoestellen. 

Dan voorzitter. Sportverenigingen en cultureel-maatschappelijke organisaties 
zijn de verbindende schakel binnen de Hillegoms samenleving. Talloze 
vrijwilligers van deze organisaties zetten zich belangeloos in voor onze 
inwoners. De BBH neemt hiervoor haar petje af. 



Vorig jaar hebben wij het hier gehad over waarderingssubsidies en wij zijn dan 
ook blij dat we die voor deze organisaties hebben kunnen verhogen.

De BBH ziet graag dat onze inwoners sportief bezig zijn en wij zijn dan ook blij 
dat wij als Hillegom weer veel hebben kunnen en gaan investeren in sport: 
Denk hierbij aan het nieuw te bouwen sportcomplex “Het huis van sport” 
afgekort HHVS, waarin 4 sportverenigingen namelijk SDO, Jeu De Boules, de 
tafeltennis vereniging en de Boogschuttersvereniging  samen een mooie 
toekomst tegemoet gaan.  Dit geldt ook voor de investering in de sportieve 
routes die door Hillegom heen lopen. 

Voorzitter, zoals we allemaal wel gemerkt hebben, worden de zomers steeds 
langer.  September wordt nu al de 4e zomermaand genoemd. De BBH wil 
daarom voorstellen om ons buitenzwembad de Vosse tot eind september open 
te houden en daarmee het recreatie en zwemseizoen te verlengen. Een voorstel
met bijbehorend kostenplaatje zien wij graag van het college tegemoet. Tevens 
hierbij de vraag hoe de andere fracties hierin staan.

Wonen heeft voor de BBH, net als voor alle andere fracties binnen deze raad, 
grote prioriteit.
Hillegomse woningzoekenden staan veel te lang op een wachtlijst voor een 
woning of kunnen niets kopen omdat er te weinig betaalbaars wordt gebouwd. 
Het is jammer dat door allerlei procedures en alsmaar stijgende bouwkosten de
bouw van woningen in de ogen van de BBH te traag gaat. Wat ons betreft mag 
er, waar ook waar mogelijk, vaart worden gemaakt met de diverse 
woningbouwprojecten in Hillegom. Ook zouden we misschien iets creatiever 
met de beschikbare ruimte om moeten gaan zodat nu en in de toekomst het 
voor Hillegommers mogelijk moet zijn om in ons mooie dorp te wonen. Als 
fractie kijken wij dan ook uit naar het vervolg op de startnotitie “Wonen, nu en 
in de toekomst”.

Steeds meer jeugd groeit op in armoede en dit baart de BBH grote zorgen. De 
gemeente stelt geld beschikbaar via stichting leergeld om zaken te financieren 
voor kinderen in gezinnen met een laag inkomen. Hierbij gaat het om 
schoolkosten, sportlidmaatschappen, zwemles, laptop voor school en 
bijvoorbeeld een fiets. Wij zouden het mooi vinden als hierbij ook een bijdrage 
op een abonnement van ons zwembad de Vosse zou kunnen worden 
toegevoegd. Zodat ook kinderen uit armere gezinnen mee kunnen met hun 
vriendjes naar het zwembad. Wijzelf hebben er mooie herinneringen aan om in 
onze jeugd met elkaar naar de Vosse te gaan. 



Voorzitter, veiligheid heeft altijd de aandacht van de BBH en ons valt het ook op
dat er meer fietsen worden gestolen. Van 2021 tot en met 2022 gaat dit om een
stijging van 66%. Wat betreft brom- en snorfietsen gaat dit zelfs om een 
verviervoudiging! Wij stellen dan ook voor om niet enkel gebruik te maken van 
mobiel cameratoezicht, maar om bij het station vast cameratoezicht te plaatsen
om het aantal diefstallen terug te dringen.

Dan last, but not least, Ondernemend Hillegom. Het spijt de BBH dat dit mooie 
initiatief door tijdsdruk en moeizame communicatie nog niet van de grond is 
gekomen. Ik heb echter begrepen dat Ondernemend Hillegom door blijft 
werken om in de nabije toekomst met een voorstel te komen met meer 
draagkracht onder de ondernemers. De BBH steunt dit initiatief van harte, en 
gaat er vanuit dat het college in gesprek gaat met Ondernemend Hillegom voor 
een financiële bijdrage om een aantal niet weg te denken jaarlijkse 
evenementen zoals de intocht van Sinterklaas toch plaats kunnen vinden 
volgend jaar. 

Voorzitter, in algemene zin is de BBH zeer positief over deze begroting, 
weliswaar met wat zorgen voor de komende jaren. DE BBH is er echter van 
overtuigd, dat deze raad en dit college, samen met het ambtelijk apparaat en 
onze inwoners op creatieve wijze deze zorgen het hoofd zullen bieden, voor een
nog mooier en leefbaarder Hillegom.

Tot zover mijn eerste termijn.


